
 

Suomen Jousiampujain Liitto ry                               PÖYTÄKIRJA  09/2024 
 
Hallituksen kokous, etäkokous  
24.9.2024 klo 18.30  
 

Kutsuttuna: Kari Koskinen, Mika Savola, Jani Savilampi, Johanna Helin, Tuula Mikkola, Päivi 
Harjunpää, Ensio Lehto, Matti Aaltonen (18:45 alkaen) 

 

1. Kokouksen avaus 

Kari Koskinen avasi kokouksen klo 18:38 
 

2. Läsnäolijoiden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 
 
Kokous todettiin päätösvaltaiseksi ja estyneet yllä 
 

3. Edellinen kokous pöytäkirja ja Sähköpostipäätökset 11.9.2024 – 24.9.2024 
välillä 

 
Hyväksyttiin Kokouksen 8/2024 pöytäkirja 
 
Sähköpostipäätös 17.9.2024: Hallitus päätti myöntää Irma Holapalle / Pyhäjärven 
Pohti hopeisen ansiomerkin. 
 

4. Liiton toiminta uuden toiminnanjohtajan, uuden puheenjohtajan ja henkilö- tai 
toimenkuvamuutosten jälkeen  
 
Todettiin, että uuden toimintamallin henkilöstön kanssa sisäänajo on vielä kesken ja 
tarvitaan aktiivisuutta ja ohjausta hallituksen/puheenjohtajan suunnalta, jotta 
tehtävänjako alkaa toimia paremmin. Erilaisten asioiden ja tehtävien kuten 
kilpailutoiminnan tulospalvelun, Suomen ennätysten kirjausten jms. jakautumisessa 
hyvin tekijöiden kesken parannettava ja hallituksen/puheenjohtajan tulee tarvittaessa 
reagoida, jotta tehtävät hoituvat aikataulussa ja asioita ei jää hoitamatta. Joistakin 
puutteista huolimatta hyvänä asiana on todettu lisääntynyt kommunikointi henkilöstön 
kesken, sekä henkilöstön ja hallituksen välinen vuoropuhelu.  

 
5. Liiton Toimintasuunnitelman perusteet 2025 ja jatkoajatukset, 

kysymyksiä/vastuksia 
 

Huippu-urheilun osuus ja huippu-urheiluvalmennus 
● KV-kilpailujen tukeminen rahallisesti? 
● A ja B rajojen toimivuus ja sen myötä osallistujamaksuilla tukeminen, tarviiko 

muutosta, tiukennusta tai kohdennusta vain potentiaalisiin mitalisteihin?  
● Maajoukkuetoimintaan kohdistuva tuki, raha ja valmennus, tuottaako tulosta? 

 



 

● Halutaanko mitalitason ampujia, vai tyydytäänkö keskitason kilpailijoihin 
kansainvälisissä arvokilpailuissa, etenkin kovatasoisissa luokissa? 

 
Seuratoiminnan kehittäminen ja valmennus 

● Seurojen valmennustuki ja panostus seurojen toiminnan kehittämiseen. 
Kohdistetaanko missä suhteessa teknistä valmennusta vs. ryhmätoimintaa? 

● Kohdistetaanko valmennusta yksilöihin vai seuran valmentajiin? 
● Sama oppi ampujille heti alkeisammunnasta lähtien aina huipputason 

ampujiin saakka.  
 

Kumpi tuottaa paremmin meille kovan tason jousiampujia kansainvälisiin kilpailuihin, 
panostus seurojen valmennuksen kehittämiseen, eli perustyöhän seuroissa? Vai 
maajoukkueen kärjen tai laajemman ryhmän tukeminen? Panostus sen mukaan. 
 
Vastauksina edellä oleviin kysymyksiin todettiin tuen kohdistaminen suoraan seuroille 
ja valmentajille tärkeäksi. Yksittäisten urheilijoiden valmennus on urheilijan 
henkilökohtaisen valmentajan tehtävä. Liiton vahvempi tuki valmentajille parantaa 
valmentajien osaamista ja laatua. Kun seuroissa on enemmän ammattimaisempaa 
valmennusta, auttaa se maajoukkuetoiminnan kehittymistä. Urheilijat saadaan 
nopeammin kehittymään ja urheilijat ovat valmiimpia maajoukkue ja 
huippu-urheilutason harjoitusleireille ja -vaatimuksiin. Näin saadaan enemmän 
potentiaalisia menestyjiä huipputasolle. Urheilijoiden ja valmentajien laadukas 
yhteinen päivittäinen perustyö on tärkeä menestyksen saamiseksi.  
 
Leiritoiminnassa maajoukkue ampujille tiukemmat kriteerit. Leireillä pyritään 
kehittämään ja keskittymään toiminnassa jo hyvällä tasolla olevien urheilijoiden tason 
nostamiseen. Perustaso pitää olla jo hallinnassa ja siksi korostamme taas seurojen 
omien valmentajien osaamisen tärkeyttä.  
 
Leiritoiminnissa otettiin esiin leireillä oleva oheistoiminta, minkä osallistumisprosenttin 
arvioitiin tippuneen selvästi. Osallistumista leirin koko ohjelmaan pidetään tärkeänä jo 
yhteisöllisyydenkin takia ja tämän määrittämistä leiriohjelmaan olisi syytä harkita. 
 

6. Muut mahdolliset asiat 
 
SM-kilpailuiden toimintamallit 

- Mitalit kaiverrutetaan, ei teipillä tai tussilla merkintöjä. Jos kaiverruksen 
toteutus vaikea järjestävälle seuralle, liitto auttaa kaiverruksen 
toteutumisessa. 

- Palkintojenjakoon ja muuhun tarvittavaan asiaan liiton edustaja mukaan ja 
hoitaa yhdessä sovitut asiat. 

- Liitto tai järjestävä seura hankkii ammattitason kuvaajan SM-kilpailuihin. 
Asia sovittava ennakkoon ja kuvaaja ohjeistettava. 

- Edellä mainitut asiat nostavat jokainen omalta osaltaan SM-kilpailun 
arvostusta. Kehitetään myös muita tarvittavia parannuksia kilpailuiden 
laadun parantamiseen ja Liitto seuraa, että ohjeistetut asiat toteutuvat 
kilpailuissa.  

- Lisätään nämä kilpailunjärjestely ohjeistukseen. 

 



 

 
 

7. Seuraavat kokoukset  
 

Hallituksen etäkokoukset:  
● 1.10.2024 klo 18:30 
● 15.10.2024 klo 18:30 

 
Liiton syyskokous etäkokouksena: 

● 31.10.2024  klo 17:30  
 

8. Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja Kari Koskinen päätti kokouksen klo 20:35. 

 
 
 
Puheenjohtaja (Kari Koskinen)      
 
 

 


